
  

 

Вх. № 292/29.01.2019 г. 

ПРОТОКОЛ 

 

№ 2 / 25.01.2019 г. 

 

за проведено заседание на обществения съвет към детска градина „Еделвайс “ 

 

 

 Днес, 25.01.2019 г., в 17.30 часа, в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от Закона за 

предучилищното и училищното образование, се проведе заседание на обществения 

съвет към детска градина „Еделвайс “. 

 На събранието присъстваха 4 членове на обществения съвет,  директорът на 

детската градина - М. Атанасова, зам. директорът - С. Златанова, Н. Цинцова-гл. 

счетоводител. 

Всички присъстващи на заседанието членове на обществения съвет са 

регистрирани в присъствения списък, който е неразделна част от настоящия 

протокол. Председателят на обществения съвет обяви, че заседанието има 

необходимия кворум и може да се проведе и да взема решения. 

      Заседанието протече по предварително обявения от председателя на 

обществения съвет дневен ред, както следва: 

1. Запознаване с чл.13, ал 3-7 от Наредбата за финансирането на 

институциите в системата  на предучилищното и училищното 

образование във връзка със средствата от държавния бюджет за 

подпомагане храненето на децата  в задължителното предучилищно 

образование. 

2. Запознаване с Програма за превенция на ранното напускане, отпадане 

или непосещаване на деца в ДГ „Еделвайс“ 

3. Запознаване с отчета за изпълнение на бюджета по дейности за 2018 г. 

4. Разни 

 

 По т. 1 от дневния ред постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

   Директорът на детската градина  г-жа Атанасова запозна присъстващите членове 

на ОС с чл.13, ал 3-7 от Наредбата № 4 за финансирането на институциите в 

системата  на предучилищното и училищното образование във връзка със 

средствата от държавния бюджет за подпомагане храненето на децата  в 

задължителното предучилищно образование. След проведена анкета сред 

родителите на 5 и 6 годишните деца в детската градина за проучване на тяхното 

мнение  се установи , че те предлагат да бъде подкрепена с тези средства основната 

закуска на децата. 

    Йордан Тодоров- председател на Обществия съвет към детска градина ,,Еделвайс”  

сподели, че родителите са съгласни  със средствата от държавния бюджет да се 

подпомага основната закуска на децата. 

    Г-жа  Емилия  Иванова изказа мнение, че също  трябва да се подкрепи 

финансирането на основната закуска в детската градина 

    По тази точка не постъпиха други предложения. 

 

    След проведеното гласуване за одобряване промените в Наредбата за 

финансирането на институциите в системата  на предучилищното и училищното 

образование във връзка със средствата от държавния бюджет за подпомагане 



  

 

храненето на децата  в задължителното предучилищно образование се получиха 

следните разултати: 

 

Брой гласове „за“ - 4 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

 

По т. 2 от дневния ред постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

   Директорът на детската градина  г-жа Атанасова запозна присъстващите членове 

на ОС с Програма за превенция на ранното напускане, отпадане или непосещаване 

на деца в ДГ „Еделвайс“. 

 

 

 

                                                                       

По т. 3 от дневния ред постъпиха следните изказвания и мнения: 

 

      Г-жа Н. Цинцова - гл.счетоводител на детската градина,  запозна Общественият 

съвет  с отчета за изпълнение на бюджета по дейности за 2018 г. Г-жа Златанова- 

зам. директор сподели, че с новия бюджет на детската градина се планира поетапно  

от местната издръжка да  се закупят нови детски легла за децата от ул.,,Спартак” № 

21. 

 

    След проведеното гласуване за одобряване отчета за изпълнение на бюджета по 

дейности за 2018 г. се получиха следните разултати: 

 

Брой гласове „за“ - 4 (брой) 

Брой гласове „против“ - 0 (брой) 

Брой гласове „въздържал се“ - 0 (брой) 

 

 

По т. 3 от дневния ред не постъпиха изказвания и мнения. 

 

     На основание резултатите от проведените гласувания, общественият съвет взе 

следните решения: 

 

 Решение  № 1: ОС предлага да се подкрепи финансирането на основната 

закуска в детската градина. 

 

 Решение № 2: Общественият съвет одобрява  отчета за изпълнение на бюджета 

по дейности за 2018 г. 

 

 След изчерпване на дневния ред, заседанието на обществения съвет към детска 

градина „Еделвайс “ се закри. 

 

 

 

 



  

 

Протоколист: ……………. 

Соня Златанова 
 

Предстдател на ОС: …………….. 

Йордан Каменов Тодоров 

 

  


